

Participatieraad Gemeente Assen
Verslag d.d. woensdag 15 november 2017
Zaal 3

Aanwezig	Willy van de Kolk, Lianne Nesselaar, Geert Hagen, Frank Kok, Stefan Dijkema, Pieta Claus, Mellie Metiarj, Ria Haan
Afwezig (mk)	Wim Veen, Carolien Moek, Ritu Sharma, Henk Grootjans, Ingrid Wortelboer
Notulist	Ria Haan

Agendapunt	Omschrijving
1.	<p><u>Opening en vaststelling agenda</u></p> <p>Willy opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Stefan wordt verwelkomd als nieuw lid van de Participatieraad.</p>
2.	<p><u>Mededelingen</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Er is een nieuwsbrief van Gezond Assen binnengekomen. Deze nieuwsbrief is zeer informatief, niet alleen voor de 75+-ers in Assen, maar voor alle bewoners in Assen. Ria zal vragen aan de verspreider van deze nieuwsbrief (Tintentrainingadvies) of deze brief ook verspreid kan worden aan alle bewoners van Assen. • Onderzoek Zorgfocus met de resultaten cliëntervaringsonderzoek jeugd is ter bespreking in de commissie Jeugd. • 29 november is er in Utrecht een Nationaal Congres VN Verdrag voor rechten van personen met een handicap. Willy en Mellie (als ervaringsdeskundige) gaan hierheen.
3.	<p><u>Notulen oktober 2017</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • AVS staat voor algemene voorziening schoonmaak. • 16 november is er een informatiebijeenkomst over de adviesaanvraag verordening WMO. Ritu, Carolien en Pieta gaan hierheen. • Contract armoedebeleid loopt tot 2018 (2018 is een overgangsjaar). • De evaluatie van de inkoop (PGB) neemt Pieta mee in het overleg met de ambtenaren van de gemeente. • Het opzetten van een website speciaal voor de Participatieraad zal eerst helder besproken worden in onze raad, waarbij iedereen zijn/haar mening over de website kan geven. Daarna kan dit besproken worden bij de gemeente. • De vraag van Nicky Pasche over de omgevingsvisie berust op een misverstand. De vraag was niet voor onze raad bestemd. • Commissie communicatie laten we nog even liggen. Eerst de nieuwe raad vormgeven en daarna kunnen we ons naar buiten promoten. • Ria zal informeren hoe de vergadering van onze raad kunnen worden opgenomen in de Berichten van de Brink. • Willy en Geert hebben tijdens het overleg met de gemeente aangegeven dat we niet tevreden waren over de presentatie van Sander Spijker over de raadsmonitor. Onze contactpersoon geeft aan dat Sander goed werk verricht, maar communicatief niet zo sterk is. Sander is wel aangesproken over het feit we als raad meer tijd nodig hebben om op vragen te beantwoorden en niet binnen een week. • Lianne stopt op termijn bij de raad. Frank geeft aan dat hij het fijn vindt dat er nu nog een ervaren iemand in de commissie Jeugd zit.

4.	<p><u>Actielijst oktober 2017</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Ria maakt een eerste opzet van het handboek Participatieraad. • Commissie communicatie, zal zich ook bezighouden met de website.
5.	<p><u>Voortgang Participatieraad</u></p> <p>De bijeenkomst met Hergen Datema is op woensdag 29 november om 19.30 uur in het Duurzaamheidscentrum. Willy neemt contact op met Hergen om het programma te bespreken en zal deze doormailen aan de andere leden</p>
6.	<p><u>Kadernota Sociaal Beleid 2018-2022 – Reactie gemeente op Advies</u></p> <p>We hebben een mail ontvangen van Gert Jan met hierin de complimenten voor de hele raad voor het gegeven advies. De adviezen van de Participatieraad en de RCPA gaan van verschillende uitgangspunten uit, dus het is goed dat er twee verschillende adviezen zijn gegeven.</p> <p>De gemeente heeft summiere aanpassingen vanuit deze adviezen overgenomen. Punten waar de gemeente met de Participatieraad in overleg wil zijn het inclusief beleid, duurzaamheid en toegangsportaal.</p>
7.	<p><u>Overleg voorzitter Participatieraad met de gemeente</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • -Tijdens het overleg was duidelijk dat de Participatieraad serieus genomen wordt. Men denkt mee met de raad en wil veel voor ons doen. Willy en Geert houden hier een positief gevoel aan over. • - Stefan is per 1 november benoemd in de raad. De gemeente houdt de raad in principe tot 12 personen en heeft toegestaan dat we tijdelijk boventallig zijn. • - Er is een experimenteerruimte sociaal beleid. Corrie had vernomen dat daar 2 miljoen euro al vergeven was. Dit is niet het geval, dit bedrag is besteed vanuit een ander potje. • - de RCPA houdt zich bezig met het granieten bestand van een grote groep jongeren in de zware vormen van zorg, de evaluatie ombudscommissie met Rita Overdiep en de Kleinsma middelen (kinderarmoede), Corrie heeft haar werk bij de RCPA weer opgepakt.
8.	<ul style="list-style-type: none"> • Signalen uit het veld • Werkbezoek vluchtelingenwerk was zeer nuttig. Veel informatie over het werk van Vluchtelingenwerk en wat de gemeente Assen hierin doet. De lijnen tussen beide organisaties zijn kort, men wordt serieus genomen, kortom zeer positief. Provincie Drenthe is onderverdeeld in drie werkvelden, het viel Frank op dat er tijdens de bijeenkomst niet gesproken is over de regio Zuidoost Drenthe. • De mantelzorgbijeenkomst werd bezocht door meer professionals, dan mantelzorgers. Er staan in de gemeente 1500 mantelzorgers in het bestand, wij vragen ons af of deze wel allemaal bereikt zijn. De bedoeling van deze bijeenkomst was dat mantelzorgers in gesprek zouden gaan met de gemeenteraadsleden. Willy en Geert zullen dit doorgeven aan de gemeente. Wij vinden het goed dat de gemeente veel aandacht wordt besteed aan mantelzorgers. • Willy is naar de bijeenkomst Gezond Assen geweest. De opkomst was hier laag, er waren 100 personen verwacht, maar er waren maar 50. Ook hier waren de meeste bezoekers professionals. Wij vinden de nieuwsbrief voor 75+-ers zeer positief en vragen ons af of deze ook in digitale vorm verspreid wordt en of er een mogelijkheid is dat deze naar alle bewoners in Assen verspreid wordt. Wij vinden deze nieuwsbrief namelijk erg informatief. Ria zal dit navragen. • Carolien, Ritu en Lianne zijn naar de tweede netwerkbijsamenkomst geweest. Deze was zeer praktisch. Leden die ook aan deze netwerkcursus mee willen doen,

	<p>kunnen informatie krijgen bij Henny Kunstman of Nicolien Waanders. Ria zal informeren wanneer deze cursus weer ingepland staat.</p> <ul style="list-style-type: none"> • De commissie Jeugd heeft 5 januari weer een bijpraatafspraak in het gemeentehuis samen met de RCPA. • Lianne heeft een nieuwe baan als maatschappelijk werkster in Beilen. Gefeliciteerd! • Mellie kent iemand die in de bijstand zit. Deze persoon voelt zich vernederd/geïntimideerd door de WPDA. Deze persoon wil graag vrijwilligerswerk doen, maar dit mag niet omdat ze beschikbaar moet blijven voor werk. Ritu herkent dit signaal bij andere mensen met een uitkering. Wij vragen ons af wat er in de Participatieraad staat wat betreft het recht op vrijwilligerswerk en hoe de gemeente Assen deze regels hanteert. In het nieuwe jaar kunnen we iemand van de WPDA uitnodigen om hierover uitleg te geven in onze raad. Geert en Willy zullen gaan informeren wie we hiervoor kunnen uitnodigen. • Geert en Willy zijn bij de gezamenlijke adviesraden Noord en Midden-Drenthe geweest. Wij zijn de enigste raad die zich Participatieraad noemt en we zijn al veel verder dan de andere raden, ons contact met de gemeente Assen is goed. Als we een advies op een beleidsstuk over verbonden partijen moeten geven, kunnen via mail contact opnemen met de andere raden voor hun visie.
--	---

9.	Ingekomen Post (ter info)		
	A01	Jaarcongres Participatie en Herstel 28 november De Meervaart Amsterdam (wijkgericht werken met kwetsbare mensen)	Willy en Mellie
	A02	Ieder(in) – Netwerkbijeenkomst onafhankelijke cliënt ondersteuning 13 december Utrecht	Carolien zou, maar deze bijeenkomst zit vol
	A03	AVI – Netwerkbijeenkomst 22 november – zorg voor samenhangende zorg - Beilen	Mellie
	B01	Gemeente Assen - Resultaten Client ervaringsonderzoek Jeugd	Commissie Jeugd
	B02	Verslag bijeenkomsten adviesraden Noord en Midden Drenthe	Commissie Algemene Zaken
	B03	Gemeente Assen – Meet & Greet Gemeente met mantelzorgers	Ritu, Stefan, Ria gaan hier
	B04	Koepel Adviesraden – Decentralisatie jeugdhulpverlening - enquête	Commissie Jeugd
	C	Diverse nieuwsbrieven	Ter info

10.	<p>Rondvraag</p> <ul style="list-style-type: none"> - Het jaarlijks etentje voor de leden van de Participatieraad met hun partners zullen we plannen in januari. Mellie biedt aan dat de dames van Stichting Schattenberg dit zullen verzorgen. Ria zal de afgetreden leden, de huidige leden
-----	---

	<p>en Gert Jan uitnodigen via de datumprikker.</p> <ul style="list-style-type: none">- Stefan krijgt een boeket bloemen ter verwelkoming in de raad. Wij wensen hem een fijne tijd toe.
11.	<p>Sluiting Geert sluit vervolgens de vergadering om half tien en wenst iedereen wel thuis.</p>